

Bestyrelsesweekend i DKeF
Lørdag den 22. - søndag den 23. januar 2022
kl. 10.00 – ca. 16.00

Deltagere fra DKeF bestyrelse: Marita Geinitz, Niklas L. Rejnstrup, Marianne Jensen, Michael Zimmermann, Thomas Jensen.

Afbud: Helene H. Jensen, Svend Jørgensen

DKeF: Katja Bødtger

Dagsordenspunkt	Referat	Opfølgning Hvem - hvornår
Pkt. 1 Godkendelse af referat fra 05.12.21	Referat godkendt	
Pkt. 2 Nyt fra formanden - Finn og Katjas arbejdsopgaver	<p>Fordelingen blev gennemgået for at skabe klarhed over hvem der udfører hvilke opgaver.</p> <p>JKU har haft repræsentantmøde og de har besluttet at nedlægge JKU. JKU vil gerne donere overskydende midler til DKeF. Der sendes dokumentation til DKeF på et senere tidspunkt.</p> <p>Alt øvrigt tøj fra JKU doneres til Afrika, så det kan gå til et velgørende formål. Hvis andre unioner har overskydende tøj og vil gøre lignende kan de kontakte Thomas fra DKeFs bestyrelse.</p> <p>Marita og Katja skal til møde med DIFs formand Hans Natorp 9. marts.</p> <p>Middelfart – orientering om at klubben er nødlidende og DKeF gerne vil støtte op om nye initiativer, der kan hjælpe klubben videre.</p>	<p>Katja laver en "klubvenlig" version til hjemmesiden.</p> <p>Katja kontakter Jørgen Nissen og ringer til Martin igen, for at følge op.</p>
Pkt. 3 Nyt fra næstformand Marianne - Møde med klubber omkring ungdom	<p>Marianne har sendt forespørgsel til Jesper omkring ungdom. Jesper står ikke alene omkring ungdom, der er et par stykker andre der bakker op.</p> <p>Vi skal samle alle klubber der har ungdom eller interesse i at have ungdom.</p>	<p>Jesper, Marianne og Katja har møde den 31. januar for at planlægge</p>

	<p>Indbydelse sendes til alle klubber, og så kan de komme, der har en interesse.</p> <p>Niklas har talt med Jesper om landskamp for ungdom og det er svært at stille hold og få en sportslig værdi ud af det. Ambitionen er at holde landskampe til oktober, men det er værdifuldt at overveje alternativer til landskampen.</p>	<p>mødet for ungdom.</p> <p>Marianne og Katja taler med Jesper om det på mødet den 31. januar.</p>
<p>Pkt. 4 Nyt fra kassér Niklas</p> <ul style="list-style-type: none"> - Økonomi - Hjemmeside 	<p>Kort status på økonomi.</p> <p>Der er booket revision til marts – forud for vores årsmøde.</p> <p>Hjemmeside: Vi skal have ændret i top bjælke og de 4 nyheder, så det ikke fylder hele siden.</p> <p>Katja får en forhåndsgodkendelse på 15.000 kr. så vi kan få justeret modulerne på hjemmesiden. Herefter kan vi begynde at fylde mere indhold ind.</p> <p>Niklas har været i dialog med DIF om opsigelse af lejekontrakt i lokalet i Idrættens Hus. Vi ønsker at opsiges lejemålet den 30/6 og vi rydder op på kontoret i forbindelse med bestyrelsesweekenden den 28-29. maj 2022. På den måde sparer vi 25.000 kr. pr halve år i leje.</p> <p>Vi booker mødelokaler og overnatning til bestyrelsesweekend den 28-29 maj. Katja kan booke IKCs lokaler gratis i dagtimerne. Hvis der skal holdes møder i weekenden og om aftenen skal der bruges adgangskort og det er kun Katja der har det.</p> <p>Inventarlisten blev gennemgået og opdateret.</p> <p>Kort opdatering fra Roskilde Kegle Center: Roskilde er blevet spurgt om de vil afholde DM til maj, men det er blevet i Odense. Lejekontrakt i Roskilde keglecenter udløber og den bliver sandsynligvis ikke forlænget. Det betyder at vi kun har to 8 baneanlæg tilbage. Udsigten til lokaler er ikke god, men vi håber at kunne få 4 baner fremover.</p>	<p>Katja kontakter Club People og orienterer Finn.</p> <p>Niklas tager kontakt til DIF og kontakter Finn i forhold til oprydning.</p> <p>Katja booker.</p> <p>Niklas opdaterer inventarlisten. Inventarlisten vedlægges årsmappen.</p>

	<p>Kort opdatering på Gråsten sagen. DKeF har bistået Gråsten kegleklub i sagen indtil nu. Vi afventer reaktion fra SKAT på den indgivet klage.</p> <p>Kort drøftelse af om andre klubber kunne stå i samme situation. For at imødegå dette, indkalder vi til et online møde, for at informere klubberne om den mere generelle problemstilling.</p> <p>Drøftelse af rejsegodtgørelse for Classic: Fra sæson 2022-23 får classic udelukkende rejsegodtgørelse for udebane-kampe.</p>	
<p>Pkt. 5 Nyt fra Bestyrelsesmedlem Helene</p> <ul style="list-style-type: none"> - Tekniske bestemmelser 	<p>Helene deltog ikke.</p>	
<p>Pkt. 6. Nyt fra bestyrelsesmedlem Thomas</p> <ul style="list-style-type: none"> - Streaming 	<p>Streamingudvalget skal bruge ens kameraer, for at få streaming til at køre synkront og få det godt i gang.</p> <p>Vi skal have færdiggjort årshjul og personer til at hjælpe med streaming for DM i Fredericia og Odense.</p> <p>Vi slår op på vores facebook at vi søger nye medlemmer til streamingudvalget.</p>	<p>Thomas køber to kameraer.</p> <p>Thomas tager initiativ til at finde flere der kan hjælpe.</p> <p>Thomas og Katja laver opslag på FB hurtigt muligt.</p>
<p>Pkt. 7. Nyt fra bestyrelsesmedlem Michael</p> <ul style="list-style-type: none"> - Konkurrencearbejdsgruppen - Turneringsudvalget 	<p>Orientering om at DM er flyttet fra København til Odense pga. problemer i hallen.</p> <p>Der er lavet oplæg til spilleregler for seniorer (bilag). Reglerne blev gennemgået og drøftet.</p> <p>Konkurrencearbejdsgruppen: Spørgeguide sendes snarest ud til klubberne. Vi ønsker at spørge dem om, hvorfor der ikke er flere der deltager i konkurrence samt hvad der skal til, for at de bliver mere interesseret. Hvad kan DKeF gøre for at tilpasse konkurrenceformen? Samtidig spørger vi om der er interesse for 3 mandshold som forsøg i seniorrækken.</p>	<p>Michael giver svar til turneringsudvalget.</p> <p>Michael og Katja sørger for at vi har resultater til årsmødet.</p>

	Input fra Niklas om at vi skal være opmærksomme på niveau, sted og alder når vi spørger.	
Pkt. 8. Nyt fra bestyrelsesmedlem Svend <ul style="list-style-type: none"> - Dommerkursus - Oplæg fra fysioterapeut til årsmødet 	Svend deltog ikke.	
Pkt. 9 Planlægning af årsmødet <ul style="list-style-type: none"> - Hvordan planlægger vi årsmødet - Indlæg om mental træning - Indlæg fra fysioterapeut - Andre ideer? <p>Se Bilag.</p>	<p>Vi booker lokale i Nyborg hos 3F. Hvis det ikke kan lade sig gøre, så undersøger Marianne også lokaleforhold.</p> <p>Som dirigent spørger vi Nina Bundgaard fra DIF.</p> <p>Hvert bestyrelsesmedlem fremlægger deres emne under formandens beretning. Katja fremlægger forbundets planer, herunder SR indlæg fra 2021.</p> <p>De udvalgsmedlemmer der er på valg, skal spørges, om de ønsker genvalg. Vi kontakter hver især folk, så vi får klarhed hurtigst muligt.</p> <p>Revisor – her vælger vi de af DIF valgte revisorer</p> <p>Workshops: Kahoot Fysioterapi Mental træning – Kenneth Dreyer Kampagner (Åbent hus, tag en ven med til kegler) evt. underviser udefra.</p> <p>Der skal indkaldes med 6 ugers varsel og der skal være indsendt forslag inden den 15. februar.</p>	<p>Marita booker 3F i Nyborg Alternativt booker Marianne.</p> <p>Katja spørger Nina.</p> <p>Niklas: Gerhard, Marianne: Margit Marita: Ena Michael: Allan Marianne: Kurt H</p> <p>Thomas undersøger i forhold til fysioterapeut.</p> <p>Katja udarbejder et udkast til dagsorden og sender rundt i bestyrelsen.</p> <p>Katja sender reminder ud til klubberne på FB omkring</p>

		indkomne forslag
<p>Pkt. 10 Planlægning af næste møde med udvalgene</p> <ul style="list-style-type: none"> - Hvad vil det sige at være udvalgsmedlem? - Hvilke kompetencer kan nye medlemmer byde ind med? - Idéudvikling om DKeF retning fremover - Procedure for arbejdet i udvalg, tage ansvar. 	<p>Vi inviterer alle udvalg til opstartsmøde den 28-29. maj 2022. Invitation følger lige efter årsmødet.</p> <p>Hvis udvalgsmedlemmer har emner til dagsordenen, er de velkomne. Ellers foreslår bestyrelsen følgende:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Oplæg fra bestyrelsen om gensidige forventninger og procedure i udvalgene 2. Drøftelse i egne udvalg 3. Opsamling i plenum 4. Oprydning i kældere og på kontor i Idrættens Hus. <p>Et mere detaljeret oplæg drøftes på bestyrelses virtuelle møde den 20. februar.</p>	<p>Katja laver oplæg til bestyrelsesmødet den 20. februar.</p>
<p>Pkt. 11 Strategi 2022-25</p> <ul style="list-style-type: none"> - Roadshow - Organisationsstruktur/bobler - Strategiens forankring i bestyrelsen - Kommunikation - Hvordan sikre vi, at DKeF's nye struktur fremstår implementeret og med klare rollefordelinger i alle led? Hvad mangler vi? 	<p>Planlægning af roadshow er i fuld gang, men der har ikke været møder endnu pga. corona.</p> <p>Klubberne har et medansvar for at støtte op om strategien. Det går vi i dialog med dem om på Roadshow.</p> <p>Det skal fremgå af hjemmesiden hvilke ansvarsområder hvert bestyrelsesmedlem har og hvilket område de dækker. Dette fremgår af vores forretningsorden</p> <p>Drøftelse af om DKeF's nye struktur fremstår implementeret og med klare rollefordelinger.</p> <p>Strukturen er ændret fra union til forbund og turneringsstruktur ændret Efter årsmødet 2022 burde alle elementerne være på plads. Så har vi nye valg til udvalgene og rollefordelingen er klar.</p>	<p>Katja fylder ind på hjemmesiden, når den er klar.</p>
<p>Pkt. 12 Præsentation af keglesporten</p> <p>-Hvad vil vi gerne have ud af præsentationsmaterialet?</p>	<p>Kort gennemgang af præsentationsmaterialet. Kort drøftelse af mål med materialet og gennemgang af tidsplan. Der optages i Roskilde tirsdag den 25. januar kl. 11-13 med spillere fra Gni-sten.</p>	

<p>Pkt. 13 Aflønning af ekstraordinær frivillige indsats. Ønsker vi at honorere en frivillig der gør en ekstraordinær indsats i DKeF interesse?</p>	<p>Bestyrelsen drøftede emnet.</p> <p>Det blev vedtaget, at en ekstraordinær indsats belønnes med en gavekurv.</p>	
<p>Pkt. 14 Fremtidig IT-løsning Forslag til hvordan vi håndterer filer og dokumenter på tværs af udvalg og bestyrelse</p>	<p>Niklas gav et kort oplæg omkring rettighedsstyring via sharepoint. Vi har undersøgt forskellige muligheder og foreslår at vi benytter sharepoint som grundlæggende mappe- og fildelingsstruktur.</p> <p>Det betyder, at alle udvalgsmedlemmer og bestyrelsesmedlemmer får tildelt en kegle.dk mail samt en E1 licens. Det koster 20 kr. om måneden. Med det får man rettigheder til outlook 365 online samt en kegle.dk mail, som vi forventer alle bruger i DKeF regi.</p> <p>Der udvælges en fra bestyrelsen samt ansatte, der får en E3 licens samt ansvaret og klassificerede rettigheder.</p> <p>Samlet set kommer vi til at stige i abonnement til IT relation på op til 20-25.000 kr. årligt. Derudover kommer en opstartsinvestering på ca. 5000 kr. til oplæring af systemet og opbygning af struktur.</p> <p>Bestyrelsen godkendte beløb og arbejdsform.</p>	<p>Katja og Niklas arbejder videre med mappestrukturen sammen med IT Relation.</p>
<p>Pkt. 15 Kriterier for at være æresmedlem</p>	<p>Marita præsenterede forslag til kriterier for at blive æresmedlem (bilag)</p> <p>Kriterierne blev drøftet og tilrettet. Kommer efterfølgende på hjemmesiden sammen med årets leder og årets spillere.</p>	<p>Katja lægger kriterier på hjemmesiden. Bilag medsendes referat.</p>
<p>Pkt. 16 Næste møde</p>	<p>Næste møde er 20. februar kl. 9.00 – 14.00 via teams.</p>	<p>Katja udsender teams indkaldelse</p>
<p>Pkt. 17 Evt.</p>	<p>Niklas er blevet kontaktet af udvalgsmedlemmer, der gerne vil have adgang til hjemmesiden, så de selv kan lægge resultater ind.</p>	<p>Finn giver adgang.</p>

	<p>Historikken fra unionerne skal kontaktpersonerne selv lægge på hjemmesiden. Efterfølgende kan de kontakte Finn, der vil være behjælpelig med at få tingene lagt ind.</p> <p>Katja orienterede om at hun deltager i et ny netværk om voksenrekruttering, faciliteret af DIF og Dansk Golf Union. Første møde omhandler dataindsamling. Der deltager 19 forbund under DIF.</p>	
--	---	--